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Starosta Powiatu Mieleckiego  

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

 

WNIOSEK 

Szanowny Panie Starosto, 

W związku z sytuacją finansową Szpitala Specjalistycznego im. Edmunda Biernackiego w 

Mielcu, zwracam się z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu uzyskanie wsparcia finansowego 

od Prezydenta Miasta Mielca dla placówki. 

Jak wynika z wypowiedzi dyrektora szpitala, Pawła Pazdana, podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej, 

szpital w 2025 roku odprowadzi do kasy miasta podatek od nieruchomości w wysokości ponad 380 tys. 

zł. Jest to znaczące obciążenie dla budżetu placówki, która pełni kluczową rolę w zapewnieniu opieki 

zdrowotnej mieszkańcom Mielca i okolic. 

Biorąc pod uwagę dotychczasową wieloletnią praktykę, zgodnie z którą miasto udzielało szpitalowi 

dotacji celowej w wysokości równoważnej płaconemu podatkowi od nieruchomości, wnioskuję o: 

• Wystąpienie Pana Starosty do Prezydenta Miasta Mielca z prośbą o kontynuację tej 

formy wsparcia dla szpitala powiatowego. 

• Zaproponowanie utrzymania dotacji celowej na poziomie odpowiadającym kwocie 

podatku od nieruchomości wpłacanego przez szpital oraz inne jednostki powiatu 

mieleckiego do budżetu miasta. 

• Podkreślenie znaczenia szpitala dla mieszkańców Mielca i regionu oraz korzyści 

płynących z jego sprawnego funkcjonowania dla całej społeczności lokalnej. 

Jestem przekonany, że Pana interwencja w tej sprawie przyczyni się do poprawy sytuacji 

finansowej szpitala, co przełoży się na jakość świadczonych usług medycznych i bezpieczeństwo 

zdrowotne mieszkańców naszego powiatu. 

Uprzejmie dziękuję za zrealizowanie wniosku, 

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Mikołaj Skrzypiec  

Radny Powiatu Mieleckiego 


